
KARLSTADS RIDKLUBB PROTOKOLL 
Bråtebäcken 210  
656 39 KARLSTAD 
   
 
   

Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-02-12 
 

Tid: 18.00-20.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, Teorisalen samt zoom 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Ami Cooper  sekreterare 
Charlotte Carlsson kassör 
Jana Ehn  ledamot 
Erica Hinders  ledamot 
Nikita Jareke  suppleant 
Joakim de Jong ledamot 
Karin Wadman Adeen ledamot   
Malin Stenson, fom §6 verksamhetschef, adjungerad 

Frånvarande: 
Erica Andersson vice ordförande 
Karin Landén  suppleant 
Ulrika Palme  suppleant 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson  u-sek, suppleant 
 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

§2 Val av justerare 

Nikita Jareke utsågs till justeringsperson. 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§4 Föregående mötesprotokoll  

Styrelseprotokoll från 2022-01-22 lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 

Den senaste resultat- och balansräkningen för 2022 gicks igenom inför årsmötet. 

§6 Rapporter från verksamhetsområden 

Ridskolan 
En nybörjargrupp har startat och ytterligare en är på gång. Frukostridningen fortsätter att vara 
populär och har alltid fulla grupper.  

Hästar 
Det har varit sadelutprovning för några hästar. Cascaya och Fame läggs ut till försäljning inom kort.  
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Personal 
Elsa Hofvander går ner i tid och jobbar bara söndagar. Onsdagar täcks upp av Emilia Jansson och 
Hanna Andersson, som också går in extra vid behov. Tommy Högqvist går ner till 60%  senare i vår.  

Usek 
Usek har haft sitt årsmöte och tagit nya kort idag. ”Nya” USEK och KUL ska ha möte med Malin och 
Erica.  

Anläggning 
Läget med våra hagar börjar bli akut men just nu är det inte möjligt att sätta nya stolpar. En 
arbetsdag för detta planeras. Kontakt ska tas med ventilationsfirmor vad gäller svartmöglet i stallet.  

Privatuppstallade 
Ingen information, möte planerat till 5/3. 

Sponsorer 
Intresse finns för after-work-ridning. Sponsorgruppen fortsätter att söka nya sponsorer och uppslag 
samt fortsätta värna de trogna sponsorerna. Coop Värmland drar ner på sponsring, men fortsätter 
att prioritera små lokala idrottsföreningar, och kan ge KRK viss sponsring via Coop Välsviken. 

Tävling 
Wäse ryttarförening är intresserat av fortsatt samarbete vid dressyrtävlingar, vilket vi ser positivt på. 

Cafeterian 
Café JAG fortsätter sin verksamhet. 

§7 Årsmötet 2023 

Handlingarna till årsmötet är klara. Styrelsen beslutar med omedelbar justering 
- att fastställa Verksamhetsberättelse 2022 och Bokslut 2022 
- att fastställa förslag till Verksamhetsplan 2023 och Budget 2023  

Sedan föregående möte har Sv Ridsportförbundet meddelat att Folksam höjer avgiften för 
olycksfallsförsäkringen 2024. Styrelsen beslutar med omedelbar justering 

- att föreslå en höjning av medlemsavgifter 2024 med 20 kr för junior och senior, och med 30 
kr för familj  

§8 Övriga frågor 

Ärendelista (beslutslogg) gås igenom vid kommande styrelsemöte. 

§9 Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar alla för det gångna året.  
 
Vid protokollet 
 
 
 
Ami Cooper 
Sekreterare 
 
 
 
Inger Edfors   Nikita Jareke 
Ordförande   Justeringsperson 


